
 
Zastupitelé za NAŠI DOUBRAVU mají radost z dobré zprávy. Kdo by se po letech neradoval. Už jako 

členové Osadního výboru Na Hranicích poté jako zastupitelé za NAŠI DOUBRAVU jsme po do dobu 5 

let opakovaně předkládali vedení obce podnět ke zpevnění plochy asfaltem v lokalitě Na Hranicích, 

v místě kde děti čekají na školní autobus. Jsme rádi, že vedení obce po letech prosazování podnětu 

uznalo, že náš návrh na zpevnění této plochy byl opodstatněný. 

Mgr. Ing. Jiřina Ferenčíková, zastupitelka 
za sdružení nezávislých kandidátů NAŠE DOUBRAVA 

info@nasedoubrava.cz 

Taky jsme rádi, že vedení obce po letech uznalo, že není nutné, aby děti čekající na školní autobus 

musely stát v případě nepříznivého počasí v blátě. Zastupitelům za NAŠI DOUBRAVU je líto, že plocha 

byla upravena pouze takzvanými záfuky. Škoda, že nebyl zhotoven podklad. Zastupitelé za NAŠI 

DOUBRAVU se těší, že vedení obce dodrží své slovo a v příštím roce bude opravena silnice po celé její 

délce od zrcadla až po lokalitu Na Hranicích.  

MUDr. Pavel Spurný, zastupitel 
za sdružení nezávislých kandidátů NAŠE DOUBRAVA 
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V letním období zastupitelé za NAŠI DOUBRAVU vám našim sousedům doručili zprávu zastupitelů za 

NAŠI DOUBRAVU. Zpráva se týká období od listopadu 2014 do července 2017. Pro případ, že by se snad 

objevily nějaké nejasnosti, upřesňujeme. Zpráva není součástí obecního zpravodaje ani jeho přílohou. 

Ti z vás, kteří si zprávu přečetli, ví, že náklady spojené s tiskem této zprávy byly hrazeny ze soukromých 

prostředků zastupitelů za sdružení nezávislých kandidátů NAŠE DOUBRAVA.  

Lukáš Szebesta, zastupitel 
za sdružení nezávislých kandidátů NAŠE DOUBRAVA 
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Náklady spojené s tiskem a roznosem zprávy zastupitelů, o kterých se zmiňuje ve svém článku Lukáš 
Szebesta, zastupitel za NAŠI DOUBRAVU, nijak nezatížily výdajovou stránku obecního rozpočtu, protože 
nebyly finančně podpořeny z obecního rozpočtu.  Tento fakt nebrání nikomu z vás v tom, kdo z vás má 
ještě zájem o tištěnou podobu této naši zprávy, se může obrátit na zastupitele za NAŠI DOUBRAVU, 
rádi vám ji poskytneme.  

Libor Trzaskalik, zastupitel  
za sdružení nezávislých kandidátů NAŠE DOUBRAVA 
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Každý z nás se setkal s tím, že sice dosáhl spokojenosti z pocitu, že ušetřil. Ale za jakou cenu, obvykle 

za cenu toho, že jsme nuceni ve velmi krátké době znovu za stejné zboží či službu zaplatit. Obdobné to 

je u plochy Na Hranicích. Firma, která záfuky prováděla, odvedla jen takovou práci, za kterou jí bylo 

zaplaceno. U Krůčka bylo na poprvé provedeno kvalitní zpevnění vozovky asfaltem, proto nebude 

potřeba v dohledné době se věcí zabývat ani vynaložit další obecní peníze.  

Ing. Petr Vrubel, zastupitel 

za sdružení nezávislých kandidátů NAŠE DOUBRAVA 
info@nasedoubrava.cz 

 



 


